

Contract No. HY/2014/07
Central Kowloon Route – Kai Tak West

13 May 2021

KTW – “Online Learning – CKR Discoveries” Prize Quiz

In order to establish sustainable relationship with the local community and introduce CKR Project to nearby students, Central Kowloon Route – Kai Tak West project team organized “Online Learning – CKR Discoveries” Prize Quiz for S.K.H. Holy Carpenter Primary School from 3 to 14 May 2021.

Also, the Project Team gave a briefing to introduce the CKR project and event details to the students on 13 May 2021.

啟德西 - 「線上學習 - 中九龍幹線小百科」有獎問答比賽

為了與社區建立可持續的鄰里關係及讓學生們對中九龍幹線有更深入的認識，中九龍幹線 - 啟德西工程團隊於 2021 年 5 月 3 日至 14 日為聖公會聖匠小學舉辦了「線上學習 - 中九龍幹線小百科」有獎問答比賽。

工程團隊亦於 2021 年 5 月 13 日向該校學生簡介中九龍幹線工程及活動詳情。

中九龍幹線 – 啟德西工程 Central Kowloon Route – Kai Tak West

線上學習 - 中九龍幹線小百科 Online Learning



LINKING EAST with WEST
聯東與西

簡介 Introduction
同學們可透過影片及參閱「中九龍幹線 – 馬頭角社區聯絡中心」內的資訊，增加對中九龍幹線工程的認識
Aiming for increasing students' understanding of the Central Kowloon Route Project through the video and information in "Central Kowloon Route-Ma Tau Kok Community Liaison Center"

活動詳情 Details
日期 Date : 2021年5月3日至 5月14日
3 May – 14 May 2021
組別 Group: 小一至小三 (初小組)
P1 – P3 (Junior)
小四至小六 (高小組)
P4 – P6 (Senior)

參加方法 How to participate

1. 掃瞄以下QR code或登入以下網址前往有獎問答遊戲網頁
Scan the QR code or visit the following website for the Prize Quiz
2. 填寫並提交答案及所需資料
Fill in and submit the answer and required information

初小組 (小一至小三)
P1 – P3 (Junior)



<https://bit.ly/3dpjXcm>

高小組 (小四至小六)
P4 – P6 (Senior)



<https://bit.ly/2QoGWIR>

獎項 Prize

- 傑出表現獎: 各組別答對題數最多且速度最快的10位同學可獲得書券及獎狀
Outstanding Award: 10 students of each group with the most correct answers and fastest response time will receive book coupon and certificate
- 積極參與獎: 首300位完成有獎問答遊戲的同學可獲得中九龍幹線酒精搓手液乙枝
Active Participation Award: The first 300 students who completed the quiz will receive the CKR hand sanitizer (1pc)

頒獎安排 Prize arrangement
得獎者將由老師聯絡安排頒獎
Winners will be informed by teacher on prize arrangement

聯絡我們 Contact Us
24小時工程熱線 24hr Hotline : 7100 3993
電郵Email : pro@ckr-ktw.com
馬頭角社區聯絡中心 : 土瓜灣朗月街12號
Ma Tau Kok Community Liaison Centre : 12 Long Yuet Street, To Kwa Wan

中九龍幹線網址
www.ckr-hyd.hk



個人資料收集聲明: 參加者提供之個人資料只供是次活動之用。除經另外獲准主辦機構將參加者姓名作頒獎紀錄之用, 其他個人資料均只供作個人資料收集聲明書內之用途。參加者同意提供個人資料予主辦機構, 詳情請參閱 www.ckr-hyd.hk 網頁。
Personal Information Collection Statement: The personal information provided by the participants for the present Prize Quiz is used for specific reasons, only the name of the participants will be kept for record purpose. All personal information will be destroyed within 1 month after the Prize Quiz. For enquiries or amendments of the information provided, please email: pro@ckr-hyd.hk



